
Innkalling	til	FAU	møte	27.05.20kl	19.00	
1.	Inga	og	Lisa,	2.	Tone	og	Hanne,	3.	Frank	og	Guro,	4.	Åshild	og	Beate,	6.	Eli	Oda	og	Kjetil,	7.	Henning,	
Dan	Håkon	(rektor)	

Fraværende:	5.kl	Randi	Beate	og	Camilla,	7.kl	Kent	Rune	

Dan	Håkon	sender	innkalling	i	Teams.	Dersom	noen	er	veldig	ubekvemme	med	å	være	med	på	video	
er	det	mulig	å	slå	av	kameraet.			

Saksliste	til	FAU-	møte	27.05.20		

11/20	Oppdatering	på	skolehverdagen.	(Dan	Håkon)	
Hjemmeskolen	har	fungert	godt.	Elever,	foreldre	og	lærere	har	gjort	en	kjempe	innsats.	De	minste	
elevene	har	tilpasset	seg	smittevernreglene	på	en	kjempe	god	måte.	Skolen	ser	at	friminuttene	
klassevis	har	styrket	det	sosiale	samholdet	i	klassene.		

12/20	Uteområdet	på	skolen	og	rundt	gapahuken.	Jobbe	videre	med	brevet	som	ble	
sendt	kommunen	i	november?		
Noen	klasser	har	rydda	endel	kvist	oppi	der.		

Kommunen	har	innvilget	25000kr	til	hver	skole	i	kommunen.	Disse	skal	gå	til	uteområdet.		

Hovedfokuset	bør	være	å	få	sådd,	slik	at	det	blir	grønt	til	høsten.		

Busker	er	ikke	lurt	i	bakken,	siden	den	brukes	til	aking	om	vinteren.	

Utegruppa	snakker	med	Silje	om	hva	ho	tenkte.		

Det	bør	skje	noe	så	fort	som	mulig	!	

13/20	Foreldresamarbeid	i	ny	opplæringslov	(høringsfrist	1.juli).	Alle	skal	ha	fått	mail	
om	dette.	Noen	har	gitt	tilbakemeldinger.	Fint	om	de	som	ikke	har	satt	seg	inn	i	saken	
gjøre	det	før	møtet.		
Eli	Oda	sender	ut	skrivet	hun	har	begynt	på.	Viktig	at	vi	alle	leser	gjennom	og	kommer	med	
eventuelle	tilbakemeldinger,	tips	til	hva	som	skal	stå	der.		

14/20	Sommeravslutning,	roser	til	7.klasse,	sommerkake	til	ansatte?		
Inga	fikser	kake	til	25	lærere	15.-16.juni		

Beate	ordner	med	roser	til	7.klasseelevene.	De	har	avslutning	på	Sjoa	rafting	18.-19.juni	.		

15/20	Valg	av	nye	FAU-representanter.	Hvordan	kan	dette	gjøres?	Alle	
Legger	ut	på	klassesidene	på	facebook,	eller	ringer	aktuelle	kandidater.		

Sende	mail	til	Dan	Håkon	om	nye	FAU	–	representanter	før	sommerferien.		

8/19	Status	Den	høie	bro,	oppdatering	fra	Frank	jmf.referat	fra	29.januar.		
Det	er	stor	villighet,	men	alt	ble	satt	på	vent	i	covid-19	perioden.	Det	skal	gjøres	en	del	grunnarbeid	
før	ny	bru	kan	komme	på	plass.	Å	dette	arbeidet	skal	ut	på	anbudsrunde	først.		



16/20	Videreføring	av	arbeidsgruppe-	uteområdet.	Være	klare	for	å	skrive	søknader,	
med	søknadsfrister	i	september.	Henning,	Kjetil	og	Eli	Oda		
Eli	Oda	og	Henning	er	ferdig	i	gruppa,	siden	de	går	ut	av	FAU.	Denne	gruppa	bør	videreføres	til	
høsten.	Bør	velges	nye	representanter	med	engang	til	høsten.		

17/20	Nasking	på	butikker	i	Fåvang.	Camilla	og	Eli	Oda		
Camilla	har	blitt	kontaktet	som	FAU	representant	fra	Kiwi	og	Extra.	Det	er	stadig	unger	som	er	innom	
butikkene	å	nasker.	Dette	er	ett	problem.	FAU	skriver	en	oppfordring	til	foreldregruppa,	denne	
oppfordringen	deles	i	alle	klassene	på	skolen.		

18/20	Reinsjakt.	
Fjellstyret	tilbyr	ett	reinskort	til	de	lærerne	som	vil	ta	med	klassene	på	reinsjakt.	Der	det	kan	vises	til	
ett	pedagogisk	opplegg	rundt	det.	Rektor	er	positiv	til	dette.	Å	det	foreslås	å	ta	dette	inn	i	6.klasse	,	i	
mat	og	helse.		

Ringebu	skole	har	hatt	dette	i	flere	år,	det	har	vært	veldig	vellykka.		

19/20	Årsmelding	
Hanne	skriver	denne	

20/20	Avslutning	for	FAU	
Det	foreslås	3	datoer,	den	datoen	det	er	flest	påmeldte	blir	avslutningsdatoen.	Avslutningen	blir	på	
Annies.		

	

	


